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PROTOKOLL 01/14 
 

Protokoll fra møte i rådet for funksjonshemmede i Bydel Grünerløkka 13. mai 2014 kl. 
17:00-19:00 i bydelsadministrasjonens lokaler i Markveien 57. 
 
Åpen halvtime 
Det var ingen oppmøtte til åpen halvtime.  
 
Opprop 
Til stede: Roger Walter Holland (Norges handikapforbund Oslo) leder, Gøril Fors 
(brukerrepresentant fra NAV), Raena Aslam (bydelsutvalgets representant) 
 
Forfall: Terje Andre Olsen (Norges Blindeforbund) nestleder, Benthe Braathen (Norges 
handikapforbund Oslo) 
 
I stedet møtte: Ingen vararepresentanter møtte.  
 
Fra administrasjonen møtte: Avdelingsdirektør Tone Thorsen, møtesekretær, Marita Watne 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen godkjent uten merknader. 
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskartet enstemmig godkjent.  
 
Informasjon 
Muntlig: 

• Tone Thorsen, ny avdelingsdirektør for helse- og sosial, presenterte seg for rådets 
medlemmer. 

• Gjennomgang av protokoll fra møte i bydelsutvalget 27. mars 2014 og innkalling til 
møte 22. mai 2014 v/Marita Watne. Rådet ble gjort oppmerksom på kommentar fra BU 
om to avlyste rådsmøter i 2014. Rådet tar dette til etterretning.  

 
Skriftlig: 

• Årsmelding fra Det sentrale rådet for funksjonshemmede 2013 
• Årsmelding helse- sosial og eldreombudet 2013 
• Invitasjon til å delta på museumsbesøk i vår fra Det sentrale rådet for 

funksjonshemmede 
 
Innmeldte spørsmål 
Det var ingen innmeldte spørsmål.  
 
Eventuelt 
Roger W. Holland:  

• Tilgjengelighet på eldresentrene for rullestolbrukere er ikke god nok. Ber 
bydelsdirektøren om å rette en henvendelse til eldresentrene angående tilbakemelding 
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på hva de trenger av ressurser/midler for å gjøre det universelt utformet. Ønsker 
tilbakemelding til BU i etterkant. Administrasjonen følger saken videre.  

• Ønsker en oversikt over hvor mange barn i bydelen som trenger hjelp. 
• Ønsker en oversikt over hvor mange som har TT-kort (blått kort) i bydelen så langt i 

2014. Hvor mange avslag er gitt og begrunnelse for avslag. Bydelsadministrasjonen 
fremlegger svar på spørsmålene til neste møte i rådet.  

• Rette en henvendelse til utdanningsetaten med invitasjon til å delta på et av rådets 
møter. Ønsker informasjon om hvilke tiltak som iverksettes for barn i bydelen. 
Administrasjonen sender en henvendelse til utdanningsetaten.  

• Gravearbeider i Helgesens gate. Må være tilrettelagt slik at folk kommer ut og inn med 
sine rullestoler.  

 
Gøril Fors: 

• Psykisk helse; barn med nedsatt funksjonsevne - hva gjøres for de forskjellige gruppene 
i skole og på søknadskontoret for helse- og omsorgstjenester?  

• Ønsker økt fokus på brukermedvirkning. Lite kunnskap om ADHD blant de ansatte i 
bydelen.  

• Romfolket som oppholder seg bak kirka i Sofienbergparken. Raena Aslam informerte 
rådet om at de har fått pålegg fra politiet om å flytte seg fra parken da det ikke er lov å 
campe innenfor ring 3. Saken har vært i OMK og BU tidligere. Raena Aslam tar opp 
dette temaet på neste møte i BU.  

 
Raena Aslam:  

• Hvor mange med nedsatt funksjonsevne er ansatt i bydel Grünerløkka og hvilke tiltak 
har bydelen?  

• Hvilke tiltak har bydelen for mennesker med nedsatt funksjonsevne og hvilke 
arbeidstreningstiltak benytter bydelen? Administrasjonen besvarer spørsmålene til neste 
møte i rådet.  

• Be om et besøk på NAV Grünerløkka i etterkant av svar på de ovenstående spørsmål. 
• HC-leiligheter i Torvbakkgata. Hvem er ansvarlig for disse og er de i bruk? 

Bydelsadministrasjonen undersøker saken til neste møte i rådet for funksjonshemmede.  
• Mange brukere kontakter politikerne på stand om hvordan de kan skaffe HC-leilighet i 

annen bydel.  
• Mye skifte i ansatte på sykehjem. Ønsker tilbakemelding på hvorfor det er så stort 

sykefravær blant de ansatte på sykehjemmene. Hvordan skaffer man vikarer til dem? 
Det ønskes skriftlig svar til neste møte i rådet.   

• Universell utforming i bydelen er for dårlig. Ønsker at det utarbeides et standard svar 
som kan gis til brukerne i bydelen som sier noe om hvordan bydelen jobber med dette.    

• Rådet for funksjonshemmede ønsker å arrangere en sommeravslutning med middag for 
rådets medlemmer.  

 
 
Saker behandlet under møtet: 
   
SAK 01/14 PROTOKOLL FRA MØTE I RÅDET FOR FUNKSJONSH EMMEDE 04. 
DESEMBER 2014 
 
Vedtak: 
Protokollen enstemmig godkjent.  
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SAK 02/14 KVARTALSRAPPORT OG STATISTIKK PER 31.03.2014 
Saksnr.  
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Kvartalsrapport og statistikk per 31.03.2014 tas til orientering. 
 
Vedtak: 
Kvartalsrapport og statistikk per 31.03.2014 tatt til orientering. 
 
 
 
 
Oslo 15. mai 2014 
 
 
 
Marita Watne 
sekretær 
rådet for funksjonshemmede 
 
 
 
  
  
  
 


